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Spørsmål i fylkesutvalet 23.05.17 - fylkeshuset og behov for totalrehabilitering 
 
I møteboka frå fylkesutvalet sitt møte 23.05.17 er det teke inn følgjande: 
 

«Silje Hjemdal (Frp) stilte slikt spørsmål (a) til fylkesrådmannen: 
 

«I sak 12/17 tertialrapport kan vi lese på side 151 (s. 8/15) at fylkeshuset har omfattende 
behov for totalrehabilitering. Her fremkommer det at det pågår en særskilt prosess knyttet 
til dette. 
 
Spørrer vil gjerne vite hvilke vurderinger som ligger til grunn for denne prosessen. 
 
1. Vil man f.eks. vurdere salg av eiendom, evt. leie av lokaliteter i fremtiden? 
2. Hvilke ulike scenarier er det aktuelt for HFK å vurdere i det videre arbeidet? 
3. Når kan fylkesutvalget forvente en orientering om videre prosess?» 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


